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U kunt inspreken op punten die op de agenda van de commissie staan én op punten die niet op de agenda
staan en tot het werkterrein van de commissies behoren. Voor punten die zowel voor een
commissievergadering als voor een raadsvergadering worden geagendeerd, geldt het inspreekrecht alleen
bij de commissievergadering. Volgens de Verordening op de Raadscommissies krijgt elke spreker maximaal
vijf minuten het woord en verdeelt de voorzitter de spreektijd evenredig over de insprekers als er meer dan
zes insprekers per vergadering zijn. De commissie kan hier ter vergadering van afwijken.

Spreekrecht kunt u, tot één dag voor de vergadering, aanvragen bij de secretaris van de commissies,
mevrouw Heidi Drijfhout, telefoon 0597 - 48 20 14. U kunt ook mailen: griffie@gemeente-oldambt.nl, graag
onder vermelding van het onderwerp/agendapunt.

De vergaderstukken worden gepubliceerd via www.gemeente-oldambt.nl/gemeenteraad.

De vergaderingen zijn live en na afloop te beluisteren via www.gemeente-oldambt.nl/gemeenteraad.
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GECOMBINEERDE COMMISSIEVERGADERING SAMENLEVING, WERK EN 
INKOMEN & BESTUUR, MIDDELEN EN RUIMTE 
 

 
 

 
Datum: 06-11-2018 
Tijd: 20.00 - 22.30 uur 
Locatie: Raadzaal – Halte Democratie 
Voorzitter: Jan Kenter 
Corsanr.: 18.0034607 
 
 
 
(Voorlopige agenda)  
 

1.   Opening. 

2.   Vaststellen agenda. 

3.   Vrije inspraak voor medeburgers. 

4.   Raadsvoorstel inzake Veiligheidsprioriteiten 2019.  

5.   Ingekomen stukken en mededelingen 
Tijdens de raadsvergadering van 15 oktober 2018 heeft de raad 
besloten onderstaande brieven opnieuw te agenderen:   

-  A2: Mail inwoner d.d. 30 september 2018 betreffende aangezicht 
gemeente. 

-  B1: Brief Stichting Platform Keelbos d.d. 18 september 2018 
betreffende positieve beslissing op verzoek tot handhavend 
optreden.  

- B2: Brief Winschoter Honk- en Softbal Club d.d. 19 september 
2018 betreffende speelverbod outfield. 

6.   Bespreking Regionaal Woon- en Leefbaarheidsplan 2018-2023. 

7.   ’t Schienvat te Finsterwolde. 

8.  Voortgang diverse projecten.  

9.  Rondvraag.  

10.  Sluiting van de vergadering.  
 



4 Raadsvoorstel inzake Veiligheidsprioriteiten 2019.

1 4. Raadsvoorstel inzake Veiligheidsprioriteiten 2019 

 

 

 

 

 

Raadsvoorstel 
 

 

 

 

 

 

   

Voorgesteld raadsbesluit 
De raad besluit:
 
Voor het jaar 2019 de volgende (lokale) veiligheidsprioriteiten vast te stellen, in 

volgorde van prioritering: 

 

 Jeugd en Veiligheid  

o inclusief alcohol en drugsgebruik door jongeren en daaraan 

gerelateerde criminaliteit en overlast door jeugd(groepen) 

 Georganiseerde en ondermijnende criminaliteit  

o inclusief hennep- en drugs(overlast) en meerpleger aanpak 

o Marktplein problematiek 

 Overlast  

o inclusief (buren)overlast 

 Geweld  

o Lichamelijke en geestelijke geweldpleging 

 Inbraken/heling  

o woningen en bedrijfspanden 

o Inzet Digitaal Opkopers Register 

 Verkeersveiligheid 

 Grootschalige incidenten en evenementen 
 

Inleiding en doel
 
Voor 2019 dient de raad aan te geven aan welke (lokale) 
veiligheidsonderwerpen de Politie Ommelanden Oost prioriteit dient te geven.  
 
Het Regionaal Beleidsplan Veiligheid 2015-2018 Noord-Nederland dient 
daarvoor als leidraad maar ook het door uw raad vastgestelde Integraal 
Veiligheidsplan 2016-2018 en het coalitieakkoord. In de raad van september 
2018 bent u akkoord gegaan met de verlenging van het Integraal 
Veiligheidsplan 2016-2018 voor 1 jaar. Dit in verband met de vaststelling het 
Regionaal Beleidsplan 2019 voor 1 jaar. 
 
Naast de landelijke en regionale prioriteiten van de politie, hebben gemeenten 
de mogelijkheid om zelf lokale veiligheidsprioriteiten vast te stellen. Daaraan 
voorafgaand wordt de raad door de politie uitgebreid geïnformeerd over de 
diverse ontwikkelingen en trends.  
 
Raadbijeenkomst Veiligheidsprioriteiten 
 
Op 25 september 2018 heeft de raadsbijeenkomst Veiligheidsprioriteiten 2019 
plaatsgevonden. Tijdens deze avond bent u uitgebreid geïnformeerd over de 
veiligheidsstructuur binnen de gemeente, het veiligheidsteam en hoe de 
verbindingen zijn gelegd tussen de verschillende (bestuurlijke)overleggen, het 
Meldpunt Zorg & Overlast en het Gebiedsgericht Werken. Eveneens hebt u 
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kennis kunnen nemen van het model Aanpak ter Voorkoming van Escalatie (AVE). Het AVE-model zorgt voor 
duidelijkheid over onderlinge werkafspraken tussen professionals, wie in welke rol optreedt, wie waar 
verantwoordelijk voor is, wat er gebeurt wanneer zorg stagneert en wat er gebeurt wanneer er sprake is van een 
onveilige situatie. Het heeft als doel om escalerende situaties te voorkomen, te beperken en te beëindigen. Het 
wordt ingezet als kapstok die de gemeente duidelijkheid verschaft over haar interne organisatie. 
 
Het Veiligheidshuis Groningen, per 1 januari 2019 genaamd het Actiecentrum Veiligheid & Zorg, heeft u 
geïnformeerd over wat zij allemaal doet. Het Veiligheidshuis Groningen is een regionaal samenwerkingsverband 
tussen justitiële partners, zorginstellingen en gemeenten. De verschillende partners versterken elkaar, elk vanuit 
hun eigen expertise en perspectief. Dit maakt het oplossen van complexe problemen makkelijker. 
 
Vanuit de politie bent u op de hoogte gesteld van de ontwikkelingen binnen de politie, waaronder vernieuwend 
werken in clusters. Eveneens zijn de politiecijfers per veiligheidsprioriteit gepresenteerd, zoals deze door de politie 
zijn geanalyseerd.  
 
De politie heeft u de volgende suggesties mee gegeven ten behoeve het vaststellen van de Veiligheidsprioriteiten 
2019:  
 

 Blijven inzetten op huidige prioriteiten. 

 Voortzetten en uitbouwen van de ketenaanpak. 

 Blijven inzetten op bestuurlijke aanpak naast strafrechtelijke aanpak. 
- denk aan ondermijningsbeeld door het Regionaal Informatie en Expertise Centrum (RIEC) 
- denk aan inzetten Digitaal Opkopers Register (DOR) 

 Aandacht voor burenproblematiek/sociale wijkproblematiek. 
 
Op basis van de gepresenteerde ontwikkelingen en door de aanwezige raadsleden geuite wensen, bleek dat 
veiligheidsprioriteit Jeugd en Veiligheid en Georganiseerde en ondermijnende criminaliteit als belangrijkste 
prioriteiten naar voren kwamen.  
 
Onder deze twee veiligheidsprioriteiten vallen verschillende strategische thema’s. Onder Jeugd en Veiligheid valt 
o.a. alcohol en drugsgebruik door jongeren en daaraan gerelateerde criminaliteit en overlast door jeugd(groepen). 
Onder Georganiseerde en ondermijnende criminaliteit valt o.a. hennep- en drugs(overlast) en de meerpleger 
aanpak. Beide veiligheidsprioriteiten hebben een relatie met ‘de Marktpleinproblematiek’ en de wens om dit op een 
projectmatige, integrale wijze aan te pakken.  
 
Vandaar ook dat hierboven genoemde veiligheidsprioriteiten voor 2019 worden voorgesteld, in volgorde van 
belangrijkheid. De strategische thema’s waaraan binnen de veiligheidsprioriteit volgens uw raad specifieke 
aandacht voor moet zijn, staan expliciet onder de betreffende veiligheidsprioriteit genoemd. 
 
Daar waar wordt gesproken over ketenpartners, kunt u onder andere denken aan: de politie, het Openbaar 
Ministerie, het Veiligheidshuis Groningen, het Centrum voor Jeugd & Gezin, Openbare & Geestelijke 
Gezondheidszorg, Stichting Welzijn Oldambt en Woningcorporaties. Ook ketenpartners –in de tweede lijn- zoals 
Reclassering, Halt, Lentis, Verslavingszorg Noord Nederland kunnen in voorkomende gevallen als ketenpartner 
toetreden.  

 
Argumenten
 
Op basis van de uitkomsten van de reguliere bestuurlijke- en ambtelijke overleggen met de politie,  de gezamenlijke 
raadsbijeenkomst op 25 september 2018, worden de volgende lokale prioriteiten vastgesteld: 
 
 

 Jeugd en Veiligheid  
 

Kinderen moeten veilig op kunnen groeien. Iedere betrokkene (van ouder tot professional) neemt daarvoor 
verantwoordelijkheid vanuit zijn/haar rol. Door een gezamenlijke preventieve aanpak wordt voorkomen dat jongeren 
ernstige overlast veroorzaken en doorgroeien naar een criminele carrière. Daar waar al sprake is van ernstige 
overlast en/of criminaliteit, wordt dit door een sluitende ketenaanpak effectief aangepakt.  
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Uit signalen van verschillende ketenpartners blijkt dat alcohol- en drugsgebruik onder jongeren (een van de 
strategische thema’s) ) een veel terugkomend onderwerp is. Omdat zowel drugs- als alcoholgebruik tot 24 jaar van 
invloed kan zijn op de ontwikkelingen van de hersenen, is prioritering van belang om stilstand en achterstand te 
voorkomen met het oog op de toekomst. Eveneens kan alcohol- en drugsgebruik vervolgens overlast voor anderen 
veroorzaken. 
 
Er wordt door gemeente optimaal gebruik gemaakt van het bestuursrechtelijk instrumentarium. Het afgelopen jaar is 
de horeca gecontroleerd op de leeftijdsgrens. In geval van overtreding is de betreffende horecagelegenheid 
aangeschreven. In 2019 zullen we nieuwe controle afspraken gaan vastleggen. Met onze ketenpartners 
Verslavingszorg Noord Nederland (VNN) en HALT zullen we nieuwe preventieve afspraken voor 2019 gaan maken.  
 

 Georganiseerde en ondermijnende criminaliteit 
 

Georganiseerde of ondermijnende criminaliteit is een maatschappelijk probleem. Het zorgt niet alleen voor veel 
onveiligheid en overlast bij de bevolking, maar ook voor minder zichtbare, sluipende ontwrichting en ondermijning 
van de samenleving door de verwevenheid van de onder- met de bovenwereld. Deze criminaliteit is vaak 
onzichtbaar, maar kan zich ook manifesteren in de publieke ruimte door intimidatie, geweld en de verwerving van 
machtsposities. Waar daders vaak bovenregionaal en/of internationaal opereren, heeft ondermijnende criminaliteit 
tegelijkertijd op lokaal niveau veel uitingsvormen en verbindingen. 
 
We zullen samen met onze ketenpartners ons voornamelijk richten op de volgende maatschappelijke klassen: 
- aanpak drugs-en hennepcriminaliteit, witwassen/vastgoed. We zullen ons blijven inzetten op integrale 

bestuurlijke en strafrechtelijke ketenaanpak. Daarbij zullen we ook focussen op de problemen op en rond 
het Marktplein.  

- regionaal bepaalde prioriteiten: aanpak motorclubs en vrijplaatsen.  
- Integrale aanpak van de bovenkant van de HIC (High Impact Crime, georganiseerde vermogenscriminaliteit 

/ zware overvallen). 
-  Geografisch Ondermijningsbeeld. Samen met de gemeenten binnen het basisteam Ommelanden Oost en 

de betrokken ketenpartners, zullen we eind 2018 een Geografisch Ondermijningsbeeld samenstellen.  
 

 Geweld 
 
Onder geweld verstaan we uitgaansgeweld, geweld tegen werknemers met een publieke taak (VPT), huiselijk 
geweld, eer gerelateerde geweld, homofoob geweld, kindermishandeling, overvallen en straatroven. Geweld heeft 
een grote impact op slachtoffers en hun omgeving. Geweld is een groot maatschappelijk probleem en komt in 
Noord-Nederland nog steeds te veel voor in buurten en wijken, in uitgaansgelegenheden en in thuissituaties. 
 
Geweld accepteren we niet. Onze aanpak richt zich op het realiseren van een daling van het aantal 
geweldsmisdrijven en op het vergroten van de pakkans van daders. Als basis voor een effectieve integrale aanpak 
hebben we een gezamenlijk beeld van aantallen, probleemgebieden, oorzaken en effecten van maatregelen. We 
zullen samen met Veilig Thuis bekijken op welke wijze de samenwerking met de bestaande ketenpartners verbeterd 
kan worden Daarnaast zullen we ons richten op uitgaansgeweld en huiselijk geweld, vooral daar waar kinderen een 
rol spelen. 
 

 Overlast 
 

In 2019 zullen we ons voornamelijk richten op de strategische thema’s burenruzies, (zware) woonoverlast en 
personen met verward gedrag. De insteek zal zijn dat buren hun eigen ruzies dienen op te lossen. Gemeente en 



politie zullen hierin een meer adviserende rol gaan vervullen. U zult in een later stadium geïnformeerd worden of de 
huidige inzet van Buurtbemiddeling in 2019 gecontinueerd kan worden.  
 
Het afgelopen jaar zijn er zowel op regionaal als lokaal niveau afspraken gemaakt hoe om te gaan met personen 
met verward gedrag. Inmiddels hebben we binnen de gemeente een escalatiemodel vastgesteld met betrekking tot 
personen met verward gedrag. Voor 2019 zullen we mee werken aan verdere concretisering van de regionale 
afspraken. Het Veiligheidshuis Groningen ondersteunt een sluitende aanpak onder andere door middel van een 
Zorg & Veiligheidsteam dat een doorbraak probeert te forceren in de complexe zaken, waarin reguliere processen 
niet meer werken of haalbaar zijn. Daarnaast ondersteunt het Veiligheidshuis door middel van regievoering een 
groot aantal maatwerkcasussen. 
 

 Inbraken 
 
Het aantal inbraken is het afgelopen jaar sterk afgenomen. Zo nu en dan is er een kleine stijging waarneembaar. 
Vast staat dat woninginbraken een enorme impact hebben op slachtoffers en hierdoor wordt het veiligheidsgevoel 
van burgers fundamenteel aangetast. Uiteraard geldt dat ook voor inbraken in bedrijfspanden. Het is geen geringe 
opgave om de toename van de inbraken een halt toe te roepen, maar we zullen ons hier gezamenlijk voor in blijven 
zetten.  
 
We zullen samen met de politie het digitaal opkopersregister (DOR) gaan inzetten om afzetmarkt van gestolen 
goederen te verkleinen en de pakkans te verhogen.  
 
 

 Verkeersveiligheid 
 
Vanuit de burger komen geluiden die we kunnen omschrijven als ‘gevoelens van onveiligheid’. Toch zien we dat er 
sprake is van afname van verkeersoverlast, maar inwoners wel klagen over parkeeroverlast.  Een hoge 
verkeersveiligheid is dan ook een basisvoorwaarde voor een prettige leefomgeving. Door educatie en het 
analyseren van de ongevalsgegevens kunnen we efficiënt en effectief werken aan een betere verkeersveiligheid in 
onze gemeente. Vanuit de politie is er meer aandacht voor verkeersveiligheid en is voor het basisteam 
ondersteuning vanuit het districtsteam indien dat noodzakelijk is. Daarmee is de verkeersveiligheid binnen de 
gemeente Oldambt een doorlopend proces.  
 
 

 Grootschalige incidenten en evenementen 
 
Sinds het voorval met de monstertruck in Haaksbergen hebben gemeenten de voorbereiding van de 
vergunningverlening voor evenementen aangescherpt en heeft de politie gewerkt aan de professionalisering van 
grootschalig optreden (scherp, alert en weerbaar). Met de maatschappelijke onrust rondom de gaswinning in 
Groningen, de mogelijke komst van windmolens of zonneparken in onze gemeente of in de buurgemeente, de 
economische ontwikkelingen in het Noorden, is de kans groot dat de regio nog tijdje onrustig blijft.  
 
Aan de andere kant willen we ook een bruisende gemeente zijn met een variëteit aan evenementen. De Nacht van 
Winschoten, Adrillen en Pura Vida zijn bruisende evenementen waar veel publiek op af komt. De gezamenlijke inzet 
is gericht op een goede voorbereiding van risicovolle en grootschalige evenementen, het verminderen van politie-
inzet en een adequate reactie op onveiligheid en calamiteiten. Dit betekent alertheid en paraatheid op momenten 
die er toe doen. De zogenoemde C evenementen zullen mede om die reden besproken worden in het 
Driehoeksoverleg.  
 
Neveneffecten, risico’s en alternatieven
 
De raad kan zelf naast de al in het Regionaal Beleidsplan opgenomen regionale prioriteiten, ook zelf lokale 
prioriteiten aandragen. In het algemeen worden deze lokale prioriteiten aangedragen tijdens de jaarlijkse 
raadsbijeenkomst veiligheidsprioriteiten, naar aanleiding van de gepresenteerde trend en ontwikkelingen.  
 
Integrale consequenties
 
De gemeente kan met het vaststellingen van de prioriteiten sturen op de inzet van de politie. 
 
Communicatie en burgerparticipatie
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   Blad 5 

 
De politie zal over de besluitvorming van de raad worden geïnformeerd.  
 
 
Bijlagen
Niet van toepassing 
 
 
Winschoten, 16 oktober 2018 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Oldambt, 
 
 
 
 
 
 
Herman Groothuis    Rika Pot 
Secretaris     Burgemeester 
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Voor het jaar 2019 de volgende (lokale) veiligheidsprioriteiten vast te stellen, in 

volgorde van prioritering: 

 

 Jeugd en Veiligheid  

o inclusief alcohol en drugsgebruik door jongeren en daaraan 

gerelateerde criminaliteit en overlast door jeugd(groepen) 

 Georganiseerde en ondermijnende criminaliteit  

o inclusief hennep- en drugs(overlast) en meerpleger aanpak 

o Marktplein problematiek 

 Overlast  

o inclusief (buren)overlast 

 Geweld  

 Inbraken/heling  

o woningen en bedrijfspanden 

o Inzet Digitaal Opkopers Register 

 Verkeersveiligheid 

 Grootschalige incidenten en evenementen 
 
 

De raad van de gemeente Oldambt,  
 
 
 
 
 
 
 
 
Jelte van der Meer   Rika Pot 
Griffier     Voorzitter 
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De raad van de gemeente Oldambt, 

 

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders van oktober 2018, 

gelet op de bepalingen van de Gemeentewet;   

 

 

Besluit

Winschoten, 19 november 2018 
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1 5. B.2 Brief Winschoter Honk- en Softbal Club d.d. 2018-09-19 

 

         W.H.S.C 
   Opgericht 4 juli 1957 

 

 

 

Geachte mensen, 

 

Graag wil ik beginnen met een positieve noot naar de gemeente Oldambt. We zijn ontzettend blij 

met het nieuwe clubhuis die bijna is voltooid. Iedereen die zich hier hard voor heeft gemaakt willen 

we van harte bedanken. Met name de heren M. Visser en K. Swagerman hebben zich in onze ogen 

hard gemaakt voor de club. Ook dhr. J. Nieboer heeft altijd een luisterend oor voor de club en 

probeert te bemiddelen waar hij kan. Mede door hen hebben we veel geleerd hoe bepaalde zaken 

werken en worden aangevraagd in de gemeentelijke molen. Onze hartelijke dank hiervoor. En 

natuurlijk het enthousiasme van wijlen burgemeester P. Smit die graag eens kwam kijken bij een 

wedstrijd en de tijd nam om vragen te beantwoorden van leden. 

 

Eindelijk na 61 jaren een eigen honk waar we terecht kunnen voor, tijdens en na onze wedstrijden. 

Geweldig wat dit brengt aan positieve inbreng binnen de club en daar buiten. Stromend water, 

stroom en toilet faciliteiten waren een droom en zijn nu werkelijkheid. En een eigen verhard pad 

naar het honkbalveld, geweldig. 

WHSC is bekend om zijn zelfredzaamheid en dat hebben we ook weer bewezen, echter zonder de 

financiële ondersteuning vanuit de gemeente Oldambt hadden we dit nooit kunnen realiseren.  

 

We hebben helaas nog weinig gebruik kunnen maken van het nieuwe clubhuis omdat ons veld aan 

het begin van het seizoen was afgekeurd door de KNBSB. Na enige aanpassing door de firma Bouma 

en de groenvoorziening van de gemeente hebben we in de tweede helft van het seizoen dispensatie 

gekregen om toch wat thuiswedstrijden te kunnen spelen. Aandachtspunt bleef de pitcherheuvel. 

Deze moet worden aangepast naar de regels zoals het vademecum voorschrijft. Dit zou maandag 17 

september gebeuren echter was er op woensdag 19 september nog niets gebeurt.  

 

De afgelopen weken/maanden waren geen leuke weken voor WHSC. De club verkeert in zwaar weer 

door allerlei omstandigheden. Deze omstandigheden zijn mede veroorzaakt door besluiten die mede 

door gemeente en bedrijven zijn gedaan. Er is een besluit genomen dat er momenteel tot 13 oktober 

niet gespeeld mag worden op het outfield. Door de voetballers wordt dit veld 5 genoemd. Het eerste 

deel van het seizoen hebben we dus zoveel mogelijk wedstrijden uit gespeeld zodat we na 

goedkeuring van het veld de tweede helft van het seizoen alle wedstrijden thuis konden spelen.  

Toen begonnen de problemen. Vlak voor de zomerstop hadden we een aantal thuiswedstrijden 

(tweede helft competitie). Echter was het outfield volledig onbespeelbaar omdat de firma Bouma het 

veld had geverticuteerd en bezand. Vervolgens was er de zomerstop in het honkbal. De enorme 

droogte heeft geen goed gedaan aan het outfield en deze is na de zomerstop opnieuw 

geverticuteerd en door gezaaid. Het gevolg was dus dat er niet gespeeld mocht worden tot 13 



oktober op het outfield. Helaas is WHSC niet ingelicht over dit besluit en hebben we de eerste 

zondag na de zomerstop een herenwedstrijd gespeeld. De maandag er op is er telefonisch contact 

geweest met dhr. S. Fleurke. 

Dat je niet kunt voetballen op het veld snappen we. Je sport dan met 22 spelers plus scheids- en 

grensrechters op het veld. Bij honkbal staan er 3 outfielders op het veld, in onze ogen totaal niet te 

vergelijken met voetbal. Maar goed dhr. S. Fleurke bleef bij het besluit van hem en de firma Bouma 

dat er niet gespeeld mocht worden. We moeten opnieuw bijna alle wedstrijden uit spelen omdat er 

dat verbod is. Dit brengt vele kosten met zich mee en levert niets op. Dat levert frustratie, onbegrip 

en boosheid op en er zijn woorden gezegd naar dhr. S. Fleurke wat niet had gemoeten, onze excuses 

daarvoor. We hebben onze buren uit Veendam the Blokes bereid gevonden gebruik te mogen maken 

van hun veld waar het kan voor de jeugd- en herenwedstrijden. 

 

Naar aanleiding van deze frustraties, onbegrip en boosheid hebben we een bestuursvergadering 

gehad en daar afgesproken dat we nogmaals proberen uit te leggen hoe het honkbalseizoen verloopt 

en de verschillen met het voetbal hierin. Het valt ons namelijk op dat werkzaamheden aan ons 

outfield altijd plaatsvinden terwijl we nog in competitie zijn.  

 

Laat ik bij het begin beginnen. In 1996 is WVV volledig overgegaan van het sportpark aan de 

Kastanjelaan naar het sportpark aan de Stikkerlaan. De toenmalige besturen hebben toen overleg 

gehad en daaruit is naar voren gekomen dat het honkbalveld primair is en wanneer er geen honkbal 

is er gevoetbald mag worden in het outfield (de voetballers noemen dit veld 5). WVV is enorm 

gegroeid de afgelopen jaren en plant het outfield standaard in voor wedstrijden op de zaterdag.  

 

Waarschijnlijk wordt er daarom ook onderhoud gedaan wanneer dit voor het voetbal noodzakelijk is.  

Honkbal is een zomersport en begint in maart. Er is een zomerstop gelijk aan de schoolvakanties en 

daarna loopt de competitie door tot eind oktober. We spelen een competitie van ongeveer 20 

wedstrijden per team. Dat betekend dat er 10 jeugd- en 10 herenwedstrijden worden gespeeld in 

Winschoten. Nu is er de afgelopen jaren steeds iets aan de hand waardoor we wedstrijden niet 

kunnen spelen op ons eigen veld. Vorig jaar moesten er drainages gelegd worden waardoor het 

outfield niet te bespelen was en nu hebben we pech met de droogte gehad en afkeuring en 

werkzaamheden aan het honkbalveld. 

Het moet toch mogelijk zijn om in de planning rekening te houden dat de werkzaamheden voor of na 

onze competitie plaatsvinden? 

 

Even resumeren: 

 Honkbalseizoen; competitie van maart t/m eind oktober met een zomerstop gelijk aan de 

zomervakantie.  

 

Een ander belangrijk punt is het onderhoud van de bomen rondom het honkbalveld. Eén van de 

punten waarom het honkbalveld was afgekeurd door de KNBSB waren de overhangende bomen 

achter de backstop en aan de linkerkant van het speelveld. Deze zijn gesnoeid door de gemeente 

waardoor mede de dispensatie mogelijk was. Daarnaast heeft Bouma onderhoud gedaan aan het 

gravel. Echter blijven de bomen groeien en gaan ze weer uitbotten waardoor de takken weer boven 

het speelveld komen. Graag zouden we zien dat er standaard onderhoud komt aan de bomen achter 

de backstop en de linkerkant van het speelveld. We doen veel werkzaamheden zelf echter hebben 

we niet de materialen en middelen om dit onderhoud uit te voeren. Het is trouwens ook 

specialistisch werk wat we niet eens mogen doen. Graag willen we de takken hergebruiken door er 

houtsnippers van te maken voor achter de backstop. 



 

Even resumeren: 

 

 Onderhoud aan bomen en struiken achter de backstop en aan de linkerkant van het 

speelveld jaarlijks meenemen in de werkzaamheden van de afdeling groen van de gemeente. 

 De takken versnipperen en die gebruiken achter de backstop om wildgroei te voorkomen van 

struiken.  

 

Drie weken geleden is er helaas ingebroken in onze nieuwe clubhuis. Dat geeft frustratie omdat er 

veel werk is geleverd om het voor elkaar te krijgen door de leden. We zijn op onderzoek gegaan en 

vonden meerdere gaten in het bestaande hekwerk. Aan de kant van het nieuwe kunstgrasveld was 

het hek gewoon open gerold en was het gat zo groot dat je er met een fiets doorheen kon. Voor 

mensen die kwaad willen is dit wel een hele makkelijke manier om naar binnen te komen met alle 

gevolgen van dien. Wat wordt hier aan gedaan? Ik denk dat we zo op een volgende keer kunnen 

wachten. We hebben aangifte gedaan en de gestolen goederen opgegeven bij de verzekering. Verder 

komt er een uitgebreide alarminstallatie in en rondom de kantine. Bij deze inbraak zijn helaas 

kostbare spullen gestolen waardoor we momenteel moeten wachten wat de verzekering uitkeert.  

 

Onze bosmaaier is ook gestolen en we zijn momenteel niet in staat een nieuwe te kopen omdat we 

de alarminstallatie prioriteit hebben gegeven. Hierdoor is bepaald onderhoud moeilijk te doen. Met 

name de kantjes van het honkbalveld en het onkruid langs de paden en het veld. Is er vanuit de 

gemeente ook een mogelijkheid wat mensen werkzaamheden te laten doen op het honkbalveld? Het 

hoopt zich namelijk enorm op. Wij denken aan vrijwilligerswerk met behoud van uitkering of iets 

dergelijks. Graag horen we wat eventueel de mogelijkheden zijn. Durf te vragen denken we dan. 

Misschien is er zelfs iets structureels mogelijk net zoals WVV zijn terreincommissarissen heeft.   

 

We hopen als WHSC zo inzicht te hebben gegeven hoe onze sport wordt gespeeld en wanneer. We 

zijn altijd bereid iets toe te lichten en hopen snel van u te horen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bestuur Winschoter Honk- en Softbal Club. 
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Geachte leden van de raad, 
 

De afgelopen week was er het nodige te doen over ’t Schienvat, Er zijn raadsvragen gesteld door de fractie 
van de VCP, er heeft een artikel in het Dagblad van het Noorden gestaan en het was een item op 
RadioNoord. Reden genoeg voor het college om een aantal feiten voor u op een rij te zetten. Nu duidelijk is 
geworden, dat er in de raadscommissie van 6 november aanstaande over dit onderwerp wordt gepraat, is 
ons voorstel deze brief bij die bespreking te betrekken. 
 
De stichting 
’t Schienvat is een stichting die een gebouw exploiteert in Finsterwolde. In dit gebouw worden verschillende 
activiteiten georganiseerd, die met name gericht zijn op jongeren. ’t Schienvat heeft een eigen bestuur en 
heeft twee medewerkers in dienst: een jongerenwerker voor 24 uur week en een directeur voor 4 uur per 
week. In het verleden was er nog een aparte stichting voor het randgroepjongerenwerk in Finsterwolde. Dit 
was ondergebracht in stichting NEON. In 2000 zijn beide stichtingen samengevoegd. 
 
De subsidie 
De gemeente subsidieert de stichting voor het jongerenwerk. Dit is een bedrag van € 108.000,- die 
structureel in onze begroting zit. Tijdens een bezuinigingsronde van een aantal jaren geleden is er op de 
subsidie van destijds een bezuiniging van 20% doorgevoerd. Deze is in twee fases doorgevoerd, eerst 10% 
en een aantal jaren later nog eens 10%. 
Naast de reguliere subsidie leverde de gemeente soms voor projecten de co-financieren. ’t Schienvat wist 
vaak bij kerkelijke fondsen middelen voor deze projecten te krijgen. De afgelopen jaren is dit sterk 
verminderd, omdat enerzijds de middelen hiervoor bij de gemeente zijn afgenomen en anderzijds om de 
project minder of niet aansloten bij het gemeentelijk beleid. 
 
Eerste contacten 
In het voorjaar van 2017 nam de directeur van ’t Schienvat contact met de gemeente op. In dat gesprek werd 
duidelijk dat de directeur problemen voorzag voor de toekomst: 

 De enige jongerenwerker van de stichting wilde eigenlijk iets anders en dat kon ’t Schienvat haar niet 
bieden. 

 De stichting stond er financieel niet goed voor, mede omdat het aantal projecten is afgenomen. 



 De directeur van ’t Schienvat gaf aan dat de door gemeente toegepaste Budgetgestuurde Contract 
Financiering

1
 veel tijd kostte en vroeg zich af wat de meerwaarde ervan was. 

 
Na een paar verkennende gesprekken is de link naar Sociaal Werk Oldambt (SWO) gelegd, die toen net was 
opgegaan in de Tinten Welzijnsgroep. Het idee was om te verkennen of er mogelijkheden voor 
samenwerking waren. Dit is op verzoek van de directeur/bestuurder van de Tinten Welzijnsgroep ook 
besproken met het bestuur van ’t Schienvat en afgesproken is dat onderzocht zou worden of ’t Schienvat, net 
als SWO, een zelfstandig functionerende eenheid kon worden onder de Tinten Welzijnsgroep. Hiervoor 
moesten twee zaken uitgezocht worden: de status van het vastgoed van de stichting en of de christelijke 
grondslag van ’t Schienvat wel past bij de Tinten Welzijnsgroep. 
Uiteindelijk bleek dat beide zaken ingewikkeld lagen. Als ’t Schienvat op zou gaan in de Tinten 
Welzijnsgroep, zou men op zeker van bepaalde fondsen van kerken geen gebruik meer kunnen maken. En 
verder bleek uit een inventarisatie van het gebouw dat er groot achterstallig onderhoud was en dat er 
eigenlijk direct € 60.000,- nodig was. Navraag leerde voorts dat ’t Schienvat niet had gereserveerd voor het 
groot onderhoud van het eigen gebouw. Bijkomend probleem was de hypotheek van het gebouw. Er is een 
hypotheek afgesloten via een kerk en op deze hypotheek wordt niet afgelost. De stichting heeft geen 
voorziening getroffen om de hypotheek te kunnen aflossen. Dat hoeft op zich nog geen probleem te zijn, 
ware het niet dat de hypotheek hoger is dan de waarde van het gebouw

2
. 

 
De gemeente 
Hoewel de gemeente geen partij was als het gaat om een eventuele samenvoeging van twee stichtingen, is 
de gemeente wel steeds betrokken geweest. Verantwoordelijk wethouder Boon is steeds op de hoogte 
gehouden van de voortgang. De gemeente is overigens altijd voorstander geweest van het samengaan van ’t 
Schienvat met SWO. Hiermee immers zou de continuïteit van de activiteiten gewaarborgd zijn en zouden de 
goede activiteiten van beide organisaties gemeentebreed beschikbaar zijn. 
De gemeente heeft zich op het standpunt gesteld, dat zij de last voor het achterstallig onderhoud niet van de 
stichting zou moeten overnemen. In de subsidie die we als gemeente jaarlijks geven, zit ook een deel 
overhead en hieruit had men een reservering kunnen aanleggen. Dit is teruggekoppeld aan het bestuur van ’t 
Schienvat en aan de directeur/bestuurder van de Tinten Welzijnsgroep. Daarop kwam Tinten tot de conclusie 
dat het laten opgaan van ’t Schienvat in hun organisatie niet opportuun was. 
 
Geen fusie, wat dan wel? 
Toen een fusie niet mogelijk bleek, is het gesprek wel doorgaan over andere mogelijkheden. Het bestuur van 
’t Schienvat is tot de conclusie gekomen, dat alleen doorgaan geen optie is. Daarop heeft zij besloten om de 
activiteiten over te dragen aan SWO. Om de financiële situatie het hoofd te bieden, was verkoop van het 
gebouw de enige optie. Ook daartoe heeft het bestuur van ’t Schienvat een besluit genomen. 
In het voorjaar van 2018 zijn de volgende afspraken gemaakt: 
1. De activiteiten van ’t Schienvat worden overgeheveld naar SWO. 
2. De activiteiten van ’t Schienvat blijven in Finsterwolde uitgevoerd worden vanuit het gedachtegoed van ’t 

Schienvat. 
3. De jongerenwerker van ’t Schienvat komt in dienst van SWO. 
4. Het gebouw van ’t Schienvat wordt te koop gezet, zodat de financiële last voor de stichting opgelost kan 

worden. 
5. Het bestuur van ’t Schienvat overlegt met de hypotheekverstrekker over de hypotheek. 
6. De directeur van ’t Schienvat en de directeur van SWO geven de overgang vorm. 
7. De gemeente stelt de subsidie van 2018 ook voor 2019 en volgende jaren beschikbaar. 
8. In de subsidiebeschikking voor ’t Schienvat worden (een deel van) de gemaakte afspraken vastgelegd. 
9. De gemeente ondersteunt desgewenst bij de verkoop van het gebouw via het team RZ-vastgoed. 
 
 
 

                                                           
1
 BCF is een vorm van financiering van resultaten in plaats van de traditionele financiering van uren. 

Zo subsidieert de gemeente geen 100 uur maatschappelijke werk, maar subsidieert zij het resultaat, 
bijvoorbeeld ondersteuning van dorpen bij het maken van een dorpsvisie. 
2
 Het bestuur van ’t Schienvat heeft inmiddels met de hyotheekverstrekker afspraken gemaakt. 



Bestuurlijk overleg 
Er is na het voorjaar van 2018 nog twee keer overleg geweest tussen het bestuur van ’t Schienvat en de 
directeur/bestuurder van de Tinten Welzijnsgroep. De gemeente was hierbij ambtelijk vertegenwoordigd. Er is 
bijgepraat over de voortgang van het traject. Tijdens beide overleggen is geconcludeerd, dat alles conform 
plan verliep. 
 
Hoe nu verder? 
Het college is van mening dat de ingezette koers de juiste is. Hoe spijtig het ook is dat er een einde lijkt te 
komen aan de stichting ’t Schienvat, van belang is dat activiteiten en het gedachtegoed in Finsterwolde wel 
doorgaan. Doordat het bestuur van ’t Schienvat de activiteiten gaat onderbrengen bij SWO is er zekerheid 
dat het belangrijke jongerenwerk in Finsterwolde gecontinueerd wordt. Het college heeft alle vertrouwen in 
SWO als uitvoerende organisatie hiervoor. 
Het probleem lijkt zich nu toe te spitsen op het bedrag voor het achterstallig onderhoud. Maar het probleem 
waar ’t Schienvat voor geplaatst is, is groter. De jongerenwerker van ’t Schienvat is inmiddels in dienst 
getreden van SWO en middelen voor projecten zijn schaars geworden. Het lijkt nagenoeg onmogelijk om een 
sluitende exploitatie te maken voor ’t Schienvat. 
 
Heeft nu nog vragen? 
Heeft u naar aanleiding van deze brief nog vragen? Neemt u dan contact op met Harry Wieringa, 
clusterdirecteur Maatschappelijke Zaken, via telefoonnummer 06-50906460. 
 

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Oldambt, 
 
 
  
Herman Groothuis                                           Rika Pot 
secretaris                                                         burgemeester 
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